جور دإنفست

شركة الثقة للإستثمارات الأردنية

السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين السكادة بورصة عمان المحترمين

التاريخ:- 2017/4/25 نتانج اجتماع الهيئة العامة العادى

عقد يوم الثلاثاء الموافق 2017/4/25 اجتماع الهينة العامة العادية لشركة الثقة للاستثمارات الأردنية. وذلك في نادي الملك حسين وبنسبة حضور

تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية :-

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 25/4/2017

Subject: The Resolutions Of The General **Assembly Meeting** 

The Ordinary General Assembly Meeting of ( Jordan Investment Trust ) was held on April 25, 2017 at King Hussein Club, the shareholders participation in the Assembly Meeting was (81.29%).

The following decisions were adopted at the meeting:-

5. Discharging the board's members from

year ended December 31, 2016

their liabilities in respect of the financial

Su	ıbject:	Insert (X) where applied	الموضوع:-
1.	Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on April 7, 2016	X	<ol> <li>المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 2016/4/7</li> </ol>
2.	Approving the report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on December 31, 2016	X	<ol> <li>المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 2016/12/31</li> </ol>
<u>3.</u>	Approving the report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on December 31, 2016	X	<ul> <li>3. المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2016/12/31</li> </ul>
<u>4.</u>	Approving the Financial Statements for the year ended on December 31, 2016	X	<ol> <li>المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2016/12/31</li> </ol>

 $\mathbf{X}$ 

بورصة عمان سرة الإدارية والمالية البادائد 7.17 E ..... 7 7 الرقم التسلسل: 2445

5. ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن

تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 2016/12/31

جوردإنفست

شركة الثقة للإستثمارات الأردنية

6.	Electing the following as a Board of	
7000	Directors	

- Mr. Amer Mohammad Abd Airahman Al Bashir
- Mr. Mazen Mohammad Mohye Aldeen Al Khateeb
- 7. Approving the appointment / reappointment of the auditors (Ernst and young) for the financial year 2017. And authorizing the Board of Directors to determine their fees
- انتخاب اعضاء مجلس الإدارة للشركة من السادة التالية
   اسماؤهم :-
  - السيد عامر محمد عبد الرحمن البشير - السيد مازن محمد محى الدين الخطيب
- 7. الموافقة على تعيين /او اعادة تعيين مدققي حسابات السادة (
   آرنست ويونغ ) لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية
   (2017) و تفويض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم

Regards

is de

وتفضلوا بقبول فالق الاحترام،،،

Ahmad H. Tantash Chairman شركة الثقة للاستثمارات الأردنية رئيس مجلس الإدارة احمد طنطش ا

To Securities Depository Center

نسخة السادة مركز إيداع الأوراق المالية المحترمين

